
Sprawozdanie wójta z działalności w okresie od 29 maja do 30 czerwca 2025 r. 

 

W tym okresie sprawozdawczym na terenie naszych sołectw, odbyły się spotkania integracyjne z okazji 

Dnia Dziecka. Ze swojej strony Serdecznie Dziękuję wszystkim, którzy podjęli się realizacji tych zadań, 

bo to nie tylko uśmiech i zadowolenie dzieci, ale przede wszystkim realizacja trwałych więzi w naszych 

społecznościach lokalnych. 

31 maja brałem udział w Turnieju Judo, który odbył się w hali w Przytocznej. 

W dniach 5 – 6 czerwca brałem udział w spotkaniu Ogólnopolskiego Porozumienia Organizacji 

Samorządowych, które odbyło się w Wodzisławiu Śląskim, na którym to podjęliśmy szereg stanowisk i 

apeli, jak również przyjęliśmy do swojego grona przedstawicieli gmin nadmorskich i górskich. Pragnę 

tylko nadmienić, że OPOS, którego członkiem jest gmina Przytoczna poprzez ZGWL, jest największa 

organizacją samorządową liczącą już blisko 1000 samorządów z całego kraju. 

7 czerwca brałem udział w przysiędze wojskowej w jednostce w Skwierzynie. 

11 czerwca wspólnie z Radnymi brałem udział w wizycie studyjnej w miejscowości Brody, gdzie 

oglądaliśmy instalację do produkcji biometanu. 

12 czerwca brałem udział w walnym zgromadzeniu wspólników Lubuski SIM, na którym to oprócz 

omówienia spraw bieżącym udzieliliśmy absolutorium radzie nadzorczej. 

13 czerwca brałem udział w Dniach Skwierzyny 

W dniach 16 – 18 czerwca brałem udział w szkoleniu z ustawy o obronie ludności, która weszła w życie 

1 stycznia 2025 r. Ustawa na którą czekaliśmy kilkadziesiąt lat, to nie tylko uporządkowanie kwestii 

obrony cywilnej i szeroko rozumianej obronności, ale to szereg zadań i obowiązków, które reguluje  

i nakłada prawo na wójtów, burmistrzów i prezydentów w różnego rodzaju sytuacjach związanych  

z ochroną ludnością na danym terytorium. W ubiegłym tygodniu, zgodnie ze wskazanym katalogiem, 

złożyliśmy do wojewody lubuskiego informację o zapotrzebowaniu na sprzęt i wykonanie niezbędnych 

prac remontowych na kwotę blisko 2,7 mln. zł.  pierwszym etapie, sprzęt ma głównie trafić do jednostek 

OSP na terenie naszej gminy. 

24 czerwca brałem udział w audycji Radia Zachód, gdzie miałem okazję powiedzieć kilka słów na temat 

realizacji zadań w gminie Przytoczna. 

26 czerwca, brałem udział w walnym zebraniu dwóch zarządów Euroregionu, zarówno naszego, jak 

również partnerów po stronie niemieckiej. Była to okazja do wyrażenia naszego niepokoju co do 

przedłużających się w nieskończoność procedur związanych z możliwością realizacji naborów wniosków. 



W dniach 25 – 27 czerwca, brałem udział w uroczystościach związanych z zakończeniem roku szkolnego 

w naszych placówkach oświatowych. To zawsze czas na podsumowania i refleksję. Chciałbym 

serdecznie pogratulować uczniom osiągnięcia wysokich wyników w nauczaniu, dyrekcji, nauczycielom 

i pracownikom oświaty ogromnego zaangażowania w pracę a Państwu Radnym za szczodre 

przekazywanie środków finansowych na kształcenie naszych dzieci. Myślę, ze po latach bardzo 

widocznie na wyniki nauczania przekładają się zrealizowane inwestycje, jak również ciągłe doposażanie 

tych placówek i najnowocześniejszy sprzęt. Dziękuję również za przekazanie środków na realizację 

stypendium. 

28 czerwca w Zielonej Górze, brałem udział w uroczystości przekazania 26 nowych pojazdów 

ratowniczo-gaśniczych, przekazanych do jednostek z terenu naszego województwa, a zrealizowanych  

w ramach wsparcia ze środków unijnych. 

Inwestycje i Zamówienia publiczne: 

 

1. Trwają prace budowlane: 

- ,,Adaptacja budynku byłej piekarni zlokalizowanego w Przytocznej przy ul. Głównej, na potrzeby 

Centrum Aktywności Społecznej Gminy Przytoczna”, 

- ,,Modernizacja budynku Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Przytocznej”, 

- ,,Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej grawitacyjno-tłocznej   

na ul. 100-lecia Niepodległości w m.  Przytoczna” 

- „Przebudowy sieci wodociągowej w m. Wierzbno- ETAP II” - na ukończeniu 

- w najbliższym czasie planowane jest również rozpoczęcie prac związanych z realizacją zadania 

,,Budowa drogi gminnej – ul. Górna w m. Przytoczna – Etap I ” – w dniu 27.06.2025r. przekazano 

komplet dokumentacji wraz z decyzją zgody na realizację inwestycji drogowej. 

2. W dniu 03 czerwca 2025 r. odbył się odbiór robót dla zadania pn:,,Przebudowa drogi gminnej 

w m. Goraj”, zadanie realizowała firma RENOMEX sp. z o.o. sp. jawna z siedzibą w 64-550 Duszniki, przy 

ul. Młynkowska 1c, wartość robót 408.083,25 zł brutto 

 



3. W dniu 04.06.2025 r. podpisano umowę na wykonanie prac projektowych dla zadania „Budowa 

wieży obserwacyjno-widokowej w m. Chełmsko”. Wartość umowy 49.200,00 zł. Umowa podpisana z 

Budowlanym Biurem Inżynierskim Wanda Koczwara z Gorzów Wlkp. 

4. W dniu 10.06.2025r podpisano umowę na „Malowane elewacji świetlicy wiejskiej w Rokitnie”, 

termin wykonania do 14.08.2025r., umowna wartość 78.084,52zł brutto wykonawca firma DORMECH 

Paweł Doroda z Międzyrzecza 

5. W dniu 10.06.2025 r. została zrealizowana dostawa sprzętu w ramach zadania: 

Cyberbezpieczna Gmina Przytoczna  

Wartość zadania 397.840,04 zł 

Termin realizacji – 2 miesiące 

Dla powyższego zadania uzyskano dofinansowanie w ramach Funduszu Europejskiego na Rozwój 

Cyfrowy 2021-2027 

6. W dniu 23.06.2025 r. otwarto oferty w postępowaniu przetargowym na: Budowę oświetlenia 

ulicznego na terenie gm. Przytoczna 

Dla części I - Budowy oświetlenia w m. Lubikowo (lipy) – złożono 5 ofert w zakresie kwotowym 

90.620,35 – 161.249,19 zł 

Dla części II - Budowy oświetlenia w m. Chełmsko – złożono 5 ofert w zakresie kwotowym 70.945,51 – 

130.095,83 zł 

Trwa badanie ofert. 

7. W dniu 25.06.2025 r. otwarto oferty w postępowaniu przetargowym na: Budowa wiat 

rekreacyjnych na terenie gm. Przytoczna”. 

Dla części I - Budowy wiaty w m. Krasne Dłusko – złożono 6 ofert w zakresie kwotowym 93.480,00-

134.070,00 zł 

Dla części II - Budowy wiaty w m. Nowej Niedrzwicy – złożono 7 ofert w zakresie kwotowym  93.480,00 

– 166.967,53 zł 

Trwa badanie ofert. 

 

W dniu 26 czerwca 2025 r. Gmina Przytoczna złożyła wniosek o dofinansowanie budowy boiska 

wielofunkcyjnego na osiedlu bloków w Przytocznej w ramach II etapu Programu Rozwoju Infrastruktury 



Sportowej w Województwach. Zadanie może zostać współfinansowane w 60% ze środków Budżetu 

Województwa Lubuskiego oraz Ministerstwa Sportu i Turystyki. 

30 maja 2025 r. Gmina złożyła dwa kolejne wnioski w ramach Instrumentu Terytorialnego Partnerstwa 

„Razem dla wspólnego rozwoju”, finansowanego z Funduszy Europejskich dla Lubuskiego 2021–2027. 

Zgłoszone projekty to: 

1. „Przedszkolak Q-przyszłości” 

2. „Kompetentni w przyszłości” 

Te dwa wnioski opiewają na kwotę kilku milionów złotych. 

 


